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Medlemmer: Gitte Schønemann
Hanne Kyvsgaard 
F. Theill Hansen 
Erling Jensen 
Bent Olsen 
Lise Lotte Due 
Jørn Poulsen
Birgit Bangshof Mortensen
Kim Rockhill
Hans Jørgen Mortensen
Orla Hansen
Anni Skov
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Fra administrationen:

Afbud fra Lisbeth Lemmich 
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Udvalgsdagsordener
Til byrådets orientering.
Dagsordener fra afholdte møder i følgen
de udvalg er udsendt tidligere:
Ejendomsudvalget - den 28. september

og den 10. oktober 
Teknisk udvalg -- den 22. september 
Kulturelt udvalg - den 26. september 
Socialudvalget - den 27. september 
Økonomiudvalget - den 11. oktober 
Lokaludv./Marbækskolen - den 7. septem
ber
Hovedudv. for det kult. område - den 15. 
september
Hovedudv. for administrationen - den 19. 
september
Fællesudvalget - den 19. september 
Hovedudv. for det soc. område - den 20. 
september
Hovedudv. for det tekniske omr. - den 
26. september '





. Zonelovstilladelse til indrettelse af 
beboelse i staldbygning. Skovvejen 24, 
matr, nr. 5 b Sønderby.
Journal nr. TF 01.03.04G01
De fremtidige ejere af ovennævnte ejen
dom søger om zonelovstilladelse til at 
indrette beboelse i eksisterende stald
bygning.
Ejendommen ønskes erhvervet og benyttet 
af to familier som et bofællesskab. 
Ejendommen er en landbrugsejendom i land
zone, men er i lokalplanen beliggende 
i boligområdet.
Det ansøgte medfører ikke opførelse af 
nye bygninger eller oprettelse af nye 
ejendomme.
Forvaltningen anbefaler at give zonelovs
tilladelse til indretning af ny bolig 
i eksisterende staldbygning under for
udsætning af, at landbrugsejendommen be
vares som en samlet ejendom. 
Ejendomsudvalget vedtog på møde den 31. 
august 1988 at udsætte sagen til næste 
ordinære møde.
Ansøgere har fremsendt ny ansøgning som 
præciserer omfanget af den nye beboelse. 
Der er desuden vedlagt orienterende skit
ser over boligens placering og indret
ning.
Ejendomsudvalget anbefaler på møde den 
28. september 1988 at der gives zonelovs
tilladelse til indretning af ny bolig 
i eksisterende staldbygning under forud
sætning af, at landbrugsejendommen beva
res som en samlet ejendom.
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* Zonelovstilladelse og dispensation fra 
overfredningsnævnskendelse til om- og 
tilbygning af eksisterende helårsbeboel
se og garage
Journal nr. TF 105-1988
Sagen afgøres af Hovedstadsrådet og Fred
ningsnævnet.
Ejeren pr. 1/10-88 af ejendommen Storm
gårdsvej 22, matr. nr. 77-d Skuldelev 
by, Skuldelev, har ansøgt om tilladelse 
til at foretage om- og tilbygning af ek
sisterende helårsbeboelse, samt til at 
opføre en garagebygning.
Ejendommen er omfattet af overfrednings
nævnets kendelse af 23. juli 1951 vedrø
rende fredning af Skuldelev Ås. 
Fredningsnævnet skal derfor give tilla
delse til byggeriet.
Ejendommen er endvidere beliggende i 
landzone.
Da garagebygningens areal er over sædvan
lig størrelse (107 m^), skal Hovedstads
rådet give zonelovstilladelse til opfø
relse af denne.
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
28. september 1988, at ansøgningen sendes 
til Fredningsnævnet og Hovedstadsrådet 
med anbefaling.
Anni Skov og Orla Hansen indtager sær
standpunkt, idet de ikke kan anbefale 
ansøgningen.
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ZonelovStilladelse for ejendommen 50-b 
Ferslev by, Ferslev til udstykning og 
byggeri
Journal nr. TF 28-3-5-23
1 forbindelse med etablering af ældreven
lige almennyttige boliger i Ferslev skal 
byggegrunden af rent formelle grunde 
frastykkes fra den af kommunen ejede par
cel med pensionistboliger. De to grunde 
vil blive drevet i fællesskab.
Fra landinspektøren foreligger en revide
ret udstykningsplan, hvor parcel nr. 2 
er på 700 m2.
Ansøgningen er i overensstemmelse med 
lokalplan nr. 33 for området. 
Ejendomsudvalget anbefaler på møde den 
28. september 1988, at der gives zonelov
stilladelse til udstykning og byggeri af
2 almennyttige boliger.
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Bebyggelse af matr, nre. 3-ai m.fl. Skib
by by, Skibby
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J.nr. TF 01.02.08P21
Busk. byggeadministration ApS har for ejer-: 
ne fremsendt et konkret bebyggelsesfor- - 
slag for ovennævnte ejendom som grundlag _ 
for den fremtidige lokalplanlægning. 
Forslaget afviger fra det af byrådet den 
23. september 1987 principgodkendte ud- - 
stykningsforslag ved, at bebyggelsen som _ 
helhed tænkes udført som tæt-lavt bolig
byggeri samt, at boligantallet tænkes 
forøget fra 22 til 37. -
Argumentationen for ændringen er, at det _ 
traditionelle parcelhusbyggeri næsten 
er gået i stå, således at de befolknings
grupper, der tidligere har ønsket at bo - 
i parcelhuse nu foretrækker at bo i ræk- _ 
kehuse.
Bebyggelsen tænkes grupperet omkring 
velproportionerede grønninger på hver -
side af tilkørselsvejen. _
Trods det forøgede antal boliger er be
byggelsesprocenten kun 15,4 på grund af 
det store udlæg af fællesarealer. Til -
sammenligning kan oplyses at bebyggelses
procenten i Sølvkær III er 30.
Hvis byrådet kan acceptere det fremsend
te bebyggelsesforslag bør en lokalplan -
fastholde det foreslåede bebyggelsesmøn- _
ster og bebyggelsesprocenten. 
Ejendomsudvalget anbefaler på møde den 
28. september 1988 det fremsendte forslag - 
som grundlag for lokalplanlægningen for _

fortsættes...
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Fortsat
området, således at det viste bebyggel
sesmønster og udlæg af frioxnråder fast
holdes.
Der skal indarbejdes forslag til carporte 
i lokalplanen,
Der kan max bygges 12 andelsboliger.
Der kan ikke forventes kvoter til yderli
gere støttet byggeri.
Stiforbindelse skal sikres til Nordmands
mosen som i tidligere godkendt forslag. 
økonomiudvalget fremsender i møde den 
11. oktober 1988 ejendomsudvalgets ind
stilling til byrådet med anbefaling. 
Ejerne forespørges om fristen i skrivel
se af 6/10-87 kan holdes. Såfremt fris
ten ikke kan holdes, medtages forslag 
om udvidelse af fristen på byrådsdagsor
denen.

FormandensOnsdag den 26. oktober initialer:
1988
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Niels Erik Busk oplyser telefonisk på 
ejernes vegne, at
- udstykningsprojekt vedrørende magelæg 
med kommunen er afsluttet

- lokalplanforslag i overensstemmelse 
med det fremlagte bebyggelsesforslag 
vil blive udarbejdet inden 1. januar 
1989, såfremt byrådet kan godkende det
te .

- endeligt udstykningsprojekt først kan 
udarbejdes, når byggeriets organisati
onsform er fastlagt (fordelingen af 
andels - ejer - lejerboliger). Udstyk- 
ningsprojektet vil følge lokalplanens 
retningsgivende bebyggelsesplan.

Skriftlig meddelelse vedrørende ovenstå
ende skulle kunne foreligge på mødet.
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Endelig vedtagelse af lokalplan nr. 59 
-Erhvervsområde E 10, Venslev
Journal nr. TF 01.02.05P16/59
Forslaget til lokalplan nr. 59 har været 
offentliggjort i 8 uger.
Der er indkommet indsigelser fra HC Han
delscenter og fra Skov- og Naturstyrel
sen.
Grundet de indkomne indsigelser kan byrå
det i henhold til kommuneplanloven først 
endeligt vedtage lokalplanen 4 uger efter 
indsigelsesfristens udløb, der var den 30 
august 1988.
Ejendomsudvalget har på mødet den 31. 
august 1988 vedtaget at anbefale at ved
tage lokalplan nr, 59 med følgende æn
dringer :
§ 3.1 sidste sætning ændres til: "Der må 
ikke i området udøves virksomhed, som kan 
virke generende i forhold til omgivelser
ne ."
Kortbilag nr. 2 rettet vedrørende fremti
dige skelforhold.
Til § 9.3 tilføjes: "Forinden beplantning 
etableres inden for stendyssens 100 
m-beskyttelseszone skal Naturfrednings
nævnets tilladelse indhentes."
Efter ejendomsudvalgets behandling den 
31. august er der indkommet flere indsi
gelser /komment ar er til lokalplanen. 
Indsigerne er tilskrevet om, at indsigel
serne ikke er indgået rettidigt.
Teknisk forvaltning ønskede sagen fore
lagt økonomiudvalget til udtalelse på

fortsættes....
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Fortsat
de af ejendomsudvalget anbefalede ændrin
ger samt på om de for sent indkomne ind
sigelser skulle indgå i sagsbehandlin
gen.
Økonomiudvalget tilbagesendte i møde den 
13. september 1988 sagen til fornyet be
handling i ejendomsudvalget, idet økonomi 
udvalget mente, at alle indsigelser burde 
indgå i sagsbehandlingen.
Ejendomsudvalget vedtog på møde den 
28. september 1988 at fastholde beslut
ning af 31.08.1988, dog ændres ordet gød
ningsproduktion til gødningsblanding i 
6.5.
Ejendomsudvalget finder, at forsent ind
komne indsigelser ikke kan behandles. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 10
10. oktober 1988 ejendomsudvalgets ind
stilling til byrådet med anbefaling. 
Teknisk forvaltning bedes uddybe sidste 
afsnit i det første ad 2 (Lokalplanens 
bestemmelser o.s.v.) i indstillingsbilag 
til ejendomsudvalgets møde den 28/9-88. 
Intern notits af 18/10-88 fra teknisk 
forvaltning vedlagt sagen.

Onsdag den 26. oktober
1988
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Endelig vedtagelse af kommuneplantillæg 
nr. 3
J.nr. TF 01.02.03P16
Forslag til kommuneplantillæg nr. 3 for 
Venslev landsby har været offentliggjort 
i 8 uger, og der er ikke indkommet indsi
gelser .
Ejendomsudvalget vedtog på møde den 28. 
september 1988 at fremsende kommuneplan
tillæg nr. 3 med anbefaling af endelig 
vedtagelse.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
10. oktober 1988 ejendomsudvalgets ind
stilling til byrådet med anbefaling.
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• Hovedstadsrådets affaidsredegørelse.
J.nr. TF 09.01.03G01
Sagen forelægges byrådet til efterret
ning.
Hovedstadsrådet har udsendt "Affaldsrede- 
gørelse for hovedstadsregionen" til hø
ring i regionens kommuner, idet man har 
udbedt sig kommunernes eventuelle kom
mentarer til redegørelsen inden 1. okto
ber 1988.
Forvaltningen har udarbejdet svarskrivel
se ud fra de i rapporten opstillede be
tragtninger sammenholdt med forvaltnin
gens erfaringer fra den igangværende 
planlægning.
Teknisk udvalg vedtog på møde den 22. 
september 1988, at forslag til svar
skrivelse godkendes og fremsendes inden 
1. oktober 1988.
Økonomiudvalget har på møde den 11. okto
ber 1988 taget sagen til efterretning.
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|0. Puljebeløb 1988 
J.nr. KF 00.01
Skoleledergruppen incl. ungdomsskoleinspek
tøren og musikskolelederen har aftalt at 
fordele det af byrådets bevilgede puljebe
løb til undervisningsmidler konto 301 01 
260-01 på kr. 50.000,- som følger:
Ferslev skole kr. 4.000,
301 04 266-09
Marbækskolen kr. 22.000,
301 02 266-50
Skuldelev skole kr. 14.000,
301 03 161-02
Ungdomsskolen kr. 6.000,
321 02 066-03
Musikskolen kr. 4.000,
363 02 026-03
Beløbene omkonteres til respektive under
visningsmiddelkonti.
Kulturelt udvalg har på sit møde den 26. 
september 1988 behandlet sagen og fremsen
der med anbefaling.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 11. 
oktober 1988 kulturelt udvalgs indstilling 
til byrådet med anbefaling.
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. tillægsbevilling til Musikskolen 
j.nr. KF 20.03.05.
Musikskolelederen fremsender ansøgning om 
tillægsbevilling på kr. 25.000, idet der 
er tilmeldt langt flere elever for skoleå
ret 1988/89.
Ledende skoleinspektør anbefaler principi
elt tillægsbevillingen på kr. 25.000. Det 
er ikke muligt at finde pengene på budget
tet,
Kulturelt udvalg har på sit møde den 29. 
august 1988 behandlet sagen og anbefaler, 
at der gives en tillægsbevilling på kr. 
25.000, som finansieres over kassebehold
ningen konto 801 00 004-09.
Lise Lotte Due og Hanne Kyvsgaard indtager 
sær standpunkt, idet byrådet har vedtaget 
ikke at yde tillægsbevillinger. 
Økonomiudvalgets flertal (C + V) kan i mø
de den 11. oktober 1988 ikke anbefale en 
til læg s be v i 11 i ng.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen indtager sær standpunkt, idet de 
følger kulturelt udvalgs indstilling.



principbeslutning af 22. juni 1988 vedrø
rende daginstitutionsområdet
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J.nr. SF 16.04.00.
Byrådet behandlede på mødet den 22. juni 
1988 sag vedrørende pladsantallet på in
stitutionsområdet, aldersgrænsen i børne
haverne, merindskrivning i fritidshjemme
ne samt spørgsmålet om skolepasningsorde
ner i indeværende valgperiode. Punkterne 
benævnes under eet "Byrådets principbe
slutning af 22. juni 1988"
For så vidt angår aldersgrænsen i børneha
verne med heraf følgende konsekvenser for 
dagplejeområdet, er dette punkt, efter 
skrivelse fra forældrerådet i dagplejen 
samt udtalelse fra hovedudvalget for det 
sociale område, påny behandlet i socialud
valget .
Socialudvalget fremsender i møde den 
27.9.1988 den overfor hovedudvalget for 
det sociale område ændrede formulering af 
byrådets principbeslutning af 22. juni 
1888 pkt. 5 og 6 til byrådet med anbefa
ling. De omtalte punkter er omformuleret 
til følgende:
"Børnehaverne forudsættes fremover at 
optage børn i alderen 3-6 år. Børn, der 
ikke ønskes optaget i børnehaveklasse 
senest august måned i det fyldte 6. år 
og dermed overgå til fritidshjem, udmel- 
des af børnehaven og tilbydes plads i 
fritidsdagplejen. Ansøgning om dispensati
on forelægges socialudvalget".
Anni Skov og Birgit Bangshof Mortensen 
indtager særstandpunkt, idet børnene må 
kunne fastholde børnehavepladsen, såfremt
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Fortsat
optagelse i børnehaveklasse ikke ønskes. 
økonomiudvalgets flertal (C + V) fremsen
der i møde den 11. oktober 1988 socialud
valgets indstilling til byrådet med anbe
faling.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen indtager særstandpunkt, idet 
børnene må kunne fastholde børnehaveplad
sen, såfremt optagelse i børnehaveklasse 
ikke ønskes.
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Ekstraordinær indfrielse af lånegæld i 
matr.nr. 11a, Skibby, Hanghøjgård
j.nr. ØF - pantebreve.
Sagen forelægges byrådet til efterretning.
I forbindelse med udstykningen af erhvervs
grunde, Hanghøjgård, og salg fra samme, 
var der problemer med at få tinglyst an
mærkningsfrie skøder. Dette skyldtes et 
lån, der var tinglyst på ejendommen og som 
kommunen overtog i forbindelse med købet 
af gården i 1968.
Borgmesteren har den 21. juni 1988, på øko
nomiudvalgets og byrådets vegne i henhold 
til styrelsesvedtægtens § 31, godkendt, 
at lånet måtte indfries ekstraordinært. 
Økonomiudvalget har i møde den 11. oktober 
1988 taget sagen til efterretning.



Éudgetrevision 1988 
j.nr. BK 00.01001
økonomiudvalget gennemgik i møde den 20. 
september 1988 materialet vedrørende bud
getrevision 1988.
Det besluttedes, at sagen skulle genopta
ges til beslutning på økonomiudvalgets mø
de i oktober.
I henhold til intern skrivelse af 4. au
gust vedrørende revision af budgettet for 
1988 har økonomisk forvaltning modtaget 
udvalgenes forslag hertil, økonomisk for
valtning fremsender de modtagne forslag, 
der udviser et samlet merforbrug på kr. 
9.661.000.
I det følgende er beløbet opdelt på de 
enkelte hovedkonti samt udvalg. 
Driftsvirksomhed

b y r å d s m ø d e

incl. refusion Netto 1.000 kr,

0 Byudvikling, bolig- og
miljøforanstaltninger
E j endomsudvalge t - 68
Teknisk udvalg vedr. løn - 20
Teknisk udvalg i øvrigt - 238
Kulturelt udvalg vedr. løn 4
Kulturelt udvalg i øvrigt 22
Hovedkonto 0 ialt..... - 300

1 Forsyningsvirksomheder m.m.
Teknisk udvalg...... 28
Hovedkonto 1 ialt 28

2 Vejvæsen
Teknisk udvalg vedr. løn 47
Teknisk udvalg iøvrigt — 64
Hovedkonto 2 ialt - 17

Onsdag den 26. oktober
1988

4634
Formandens
initialer:

kl. 19.00
i byrådssalen



B Y R Å D S M Ø D E

Fortsat
Driftsvirksomhed 
incl. refusion Netto 1.000 kr.
Undervisning og kultur 
Kulturelt udvalg vedr. løn 362
Kulturelt udvalg iøvrigt 37
Hovedkonto 3 ialt..... 399

5 Social- og sundhedsvæsen
Socialudvalget vedr. løn 2.360
Socialudvalget iøvrigt 2.460
Økonomiudvalget vedr. løn 245
Økonomiudvalget iøvrigt 704
Hovedkonto 5 ialt ........  5.769

6 Administration, planlægning
og fællesudgifter 
Økonomiudvalget vedr. løn - 90
Økonomiudvalget iøvrigt - 47
Hovedkonto 6 ialt ..... - 137

7 Renter
Økonomiudvalget 163
Hovedkonto 7 ialt ...............  163

8 Finansforskydning
og finansiering 
Økonomiudvalget 4.809
Hovedkonto 8 ialt 4.809

Anlægsvirksomhed Netto 1.000 kr.
0 Byudvikling, bolig- og 
miljø foranstaltninger
Ejendomsudvalget 1.321
Teknisk udvalg - 4
Kulturelt udvalg.... - 70
Hovedkonto 0 ialt ......... ...1.247
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Fortsat
X Forsyningsvirksomheder m.m 
Teknisk udvalg...........  -2.300
Hovedkonto 1 ialt -2.300

Økonomisk forvaltning og kommunaldirektø
ren foreslår sammenfattende, at der på de 
opstillede konti 0 - 7  (med undtagelse af 
ejendomsudvalgets område fast ejendom og 
fritidsområdet kr. 66.000 og kr. 2.000 
og teknisk udvalgs område kr. 28.000 til 
indkøb af planter og kr. 160.000 til as
falt m.v.) gives de fornødne positive og 
negative tillægsbevillinger i 1988.
På konto 8 indstilles de fornødne positive 
og negative tillægsbevillinger, dog afven
ter stillingtagen til udgifter til depone
ring og skatter vedrørende 1987, idet dis
se medtages på november-/eller decembermø
det.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 11. 
oktober 1988 sagen til byrådet med anbefa
ling.
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Tillægsbevilling - erhvervsrådet 
j.nr. BK 24,00.
I byrådsmødet den 22. april 1987 blev for
handlingsresultat indgået mellem A + V og 
repræsentanter for rådhusets personale god
kendt. Dette indebar bl.a., at der fra 
1/6-87 og indtil videre skulle ske en op
normering med 10 t/u ved rådhuset til sek
retærbistand til erhvervsrådet.
Der blev ikke med beslutningen givet nogen 
formel tillægsbevilling, men da opnorme
ring medfører lønudgifter, må tillægsbevil
lingen betragtes som givet fra 1/6-87.
Efter at beslutningen blev truffet, blev 
der heller ikke på budget 1988 optaget be
løb til dækning af normeringen.
Udgiften udgør for 1988 kr. 47.000, som 
søges finansieret over kassebeholdningen 
konto 801 00 004-09.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 11. 
oktober 1988 sagen til byrådet med anbefa
ling.
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6. Ændring af tillægsbevilling til anskaffel 
se af flishugger

4638
Onsdag den 26. oktober Formandens

initialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen

j.nr. TF 83.11.52G01
Byrådet har på sit møde den 24/2-88 god
kendt en tillægsbevilling på kr. 150.000 
til indkøb af en flishugger til losseplad
sen.
Det blev samtidig godkendt, at Skibby kom
munes andel på 34% eller kr. 51.000 skulle 
afholdes af storskraldsordningen.
På økonomiudvalgets møde den 13/9-88 blev 
tilbud på køb af flishugger til kr. 59.490 
samt traktor til kr. 40.000 godkendt. 
Byrådets vedtagelse af 24/2-88 om afholdel
se af udgift på kr. 51.000 over storskralds
ordningen ændres herefter til 34 % af "
kr. 100.000 eller kr. 34.000. -
Den resterende udgift dækkes af Jægerspris 
Kommune.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 11, "
oktober 1988 sagen til byrådet med anbefa- - 
ling.



7, vurdering af byrådsbeslutning af 17/8-88 
J.nr. 00.01001

m  Vurdering af stillinger inden genbesættel
se
Byrådet besluttede den 17. august 1988, 
at økonomiudvalget indtil videre skulle 
vurdere, hvorvidt ledige stillinger kunne 
genbesættes eller vikarbesættes. Ordningen 
blev indført fordi der i budget 1989 for
ventedes beslutning om personalemæssige 
reduktioner.
Da budgettet for 1989 er vedtaget, er der 
samtidig skabt klarhed over, hvor de perso
nalemæssige reduktioner skal foretages. 
Kommunaldirektøren foreslår derfor, at gen
besættelse af ledige stillinger og vikarbe
sættelser m.v. nu kan foretages efter de 
normale ansættelsesprocedureregler, idet 
det dog forudsættes, at de ansættelsesbe
rettigede kun foretager ansættelser, som 
holdes inden for rammerne af 1989-budget- 
tet.

B. Vurdering af større anskaffelser/vedlige- 
holdelser
Byrådet besluttede den 17. august 1988, 
at ansøgning om større anskaffelser/vedli- 
geholdelser skulle forelægges økonomiudval
get inden indkøb blev foretaget eller ved
ligeholdelse blev iværksat.
Da budgettet for 1989 nu er vedtaget, er 
der på området med større anskaffelser/ved- 
ligeholdelser skabt overblik over udgifter
ne til næste år. Det giver især teknisk 
forvaltning forsinkelse og merarbejde at

B Y R Å D S M Ø D E

Onsdag den 26. oktober
1988

4639
Formandens
initialer:
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i byrådssalen

fortsættes. . . .
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4640
Onsdag den 26. oktober Formandens

initialer:

1988

Fortsat
skulle udarbejde ansøgninger til økonomiud
valget. Da det ikke har været byrådets me
ning, at indkøbene eller vedligeholdelserne 
ikke skal foretages, men kun forsinkes, vil 
det være nødvendigt, at byrådets beslutning 
ophæves, således at forvaltningerne i res
ten af året kan arbejde efter det budgetaf
satte beløb. På den baggrund foreslår kom
munaldirektøren, at beslutningen ophæves.

Anlægsstop indtil 1/1-89
Byrådet besluttede den 17. august 1988 
at indføre anlægsstop indtil 1/1-89, bort
set fra ombygning af De gamles Hjem.
Da budgettet for 1989 er vedtaget, er der 
også på anlægsområdet skabt klarhed over 
opgaverne i det kommende år.
Da det vil være nødvendigt for kommunen at 
gennemføre tvingende anlægsarbejder i slut
ningen af 1988 (f.eks. byggemodning på in
dustriarealet ved Hanghøj) foreslår kommu
naldirektøren, at anlægsstoppet ophæves 
allerede nu.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 11. 
oktober 1988 punkterne A, B og C til byrå
det med anbefaling.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen indtager særstandpunkt vedrøren
de A, idet de ønsker de sidste 4 linier 
(fra "idet det dog forudsættes o.s.v.") 
udgår.

kl. 19.00
i byrådssalen
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Onsdag den 26
1988

B Y R Å D S M Ø D E
kl.

i byrådssalen
Tilslutningsaftale -mellem'Skibby kommune 
og Kommunedata I/S vedrørende "Fælleskommu
nalt Indkomst- og Formueregister11
J.nr. 85.10.00.
Sagen forelægges byrådet til efterretning. 
Ved skrivelse af 5/9-88 m e ^ fll°'* irnmmnn^a-

indkomstregister til nuvær' 
nåle Indkomst- og Formuegrundlag er af en 
sådan karakter, at byrådets godkendelse er 
nødvendig, forinden omlægning kan finde 
sted.
Disse omlægninger kræver ny tilslutningsaf
tale, aftalespecifikation samt tilslut
ningsmeddelelse til Registertilsynet. 
Borgmesteren har i henhold til styrelseslo
vens § 31, stk. 1 godkendt indstillingen 
på byrådets vegne.
Økonomiudvalget har i møde den 11. oktober
1988 taget sagen til efterretning.

ta I/S, at omlægningen af
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9. Fastlæggelse af mødedatoer i 1989
Indstillingsbilag af 14. oktober 1988 ved
lægges.
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. Ændring i udvalgsbesættelser 
j.nr. BK 00.01A15.
Sagen forelægges byrådet til efterretning.
Det konservative Folkeparti meddeler føl
gende ændringer i udvalgsbesættelser under 
Lone Ph. Nielsens orlov fra byrådsarbejdet 
i perioden 1/10 - 31/12 1988: 
Økonomiudvalget: Erling Jensen indtræder
Ejendomsudvalget: Hanne Kyvsgaard udtræder

Erling Jensen indtræder 
Socialudvalget: Hanne Kyvsgaard indtræder
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østby kloak, anlægsbevilling. 
Kloakering af matr, nr. 1 a Østby by.
j.nr. TF 06.01.03005
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Byggemodning, erhvervsområde Hanghøj, 
etape 2.
j.nr. TF 13.06.00P2O
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3• Optagelse af gr undkapitallån til finansie
ring af indretning af ældreboliger i De 
gamles Hjem, Skibby

FormandensOnsdag den 2 6 . oktober initialer:

1988
kl. 17.30

i byrådssalen

J.nr. BK 00.01020.
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